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PROTOKÓŁ 

obrad LX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 28 września 2023 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1100  

Zakończenie obrad o godz. 1220 

5 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 13 

Radni nieobecni  - 2 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady LX sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany Uchwały Nr XVII/109/2020 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia  

30 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Gmina Miłakowo; 

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłakowo; 
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c)  poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

d) emisji obligacji Gminy Miłakowo oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu; 

e)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2023– 

2035; 

f)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2023 rok. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 24.08.2023 – 

28.09.2023; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Burmistrz Miłakowa odczytał również Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego stwierdzające nieważności uchwały Nr LVII/360/2023 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miłakowa Wotum zaufania za 2022 r. 

Ponadto wydał oświadczenie w sprawie listów, które w ostatnich dniach trafiały 

do szerokiej grupy osób pełniących funkcje publiczne, a mające na celu 

zniesławienie Jego osoby.   

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Andrzej Nagraba odniósł się do wystąpienia Pana Burmistrza w 

sprawie zebrania mieszkańców w Sołectwie Boguchwały. Przeprosił Zastępcę 

Burmistrza za słowa wypowiedziane na zebraniu, które dotyczyły bezpośrednio 

Jego rodziny.   

Poruszył ponownie problem braku dowozów mieszkańców i dzieci do szkól 

ponadpodstawowych z Boguchwał do Morąga.  

Zapytał czy Burmistrz Miłakowa posiada w telefonie aplikację do monitoringu 

miejskiego. 
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Burmistrz Miłakowa – informacje ws. aplikacji pozyskał radny z listu, który 

jest rozpowszechniany w Miłakowie. Autorka listu będzie odpowiadała prawnie, 

a wszystkie osoby, które będą z tej treści korzystały, również będą ponosiły 

konsekwencje prawne, ponieważ jest to nie prawda. Jest napisane w tym liście 

kilka rzeczy, które powinny trafić do prokuratury. Dziwi się, że adresaci tego 

listu jeszcze z tego nie skorzystali. Nie pozwoli, aby w obiegu publicznym 

krążyły informacje, które są nieprawdziwe.  

Nie posiada żadnych narzędzi do inwigilacji mieszkańców. 

Odnośnie braku dojazdu z Boguchwał do Morąga zapytał radnego ile razy był u 

burmistrza w sprawie braku dowozów mieszkańców wsi Boguchwały do Morąga.  

Radny Andrzej Nagraby – nic by nie zmieniło, gdyby osobiście był w urzędzie 

i zgłosił problem z transportem publicznym w Boguchwałach. Przyznał, że nie 

mają dobrych relacji ze sobą.  

Burmistrz Miłakowa zwrócił się z prośbą do radnego, aby trzymał się faktów. 

Skoro była to ważka sprawa, to dlaczego radny czekał do obrad sesji. To na 

prośbę burmistrza były zbierane podpisy, aby „umocnić siły u Starosty”.   

Radny Zbigniew Opoka uważa, że radny nie musi być osobiście w urzędzie, 

aby zgłosić jakiś problem.  

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - nie po raz pierwszy spotyka się z 

atakiem na Jego osobę, ale w sytuacji kiedy publicznie mówi się, że jako 

urzędnik samorządowy załatwiam coś dla swojej rodziny jest skandalem, 

którego nie przepuści. 

Radna Hanna Walczyk uważa, że rada nie powinna słuchać wymian 

personalnych. Szanuje Pana Burmistrza oraz sołtysa Sołectwa Boguchwały, ale 

tego typu sprawy powinny być załatwione na posiedzeniach komisji. 

Radny Józef Pełka zabrał głos w sprawie dróg powiatowych oraz organizacji 

transportu publicznego przez powiat. 

Poinformował, że gmina Miłakowo otrzymała dofinansowanie do renowację 

cmentarza parafialnego w Miłakowie. 

Radny Henryk Kuszpit zapytał na jakim etapie jest projekt budowy hali 

sportowej w Miłakowie 

Burmistrz Miłakowa – projekt powinien być wykonany do końca listopada br. 

Radna Aneta Machnyk zapytała na jakim etapie jest modernizacja ul. Prusa. 

Burmistrz Miłakowa zgodnie z podpisaną umową z wykonawcą, firma na 

zakończenie wszystkich robót ma czas do końca 2023 r. 



 

4 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys złożyła wniosek o wydanie ekspertyzy 

stanu technicznego budynku Państwa Pawłowskich oraz co się z nim stanie. 

Burmistrz Miłakowa - radni podczas uchwalania budżetu na 2023 r. 

zmniejszyli planowane środki na remonty mieszkań komunalnych z 75 tys. zł na 

40 tys. zł. Jeżeli budynek będzie zagrażał zdrowiu, prawdopodobnie zostanie 

rozebrany. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany Uchwały Nr XVII/109/2020 Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 

Gmina Miłakowo; 

insp. ds. zamówień publicznych Marta Gruszczyńska – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa - omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/109/2020 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Gmina Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr LX/378/2023 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 
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b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłakowo; 

Zastępca Burmistrza Miłakowa Krzysztof Żarnoch – w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 

w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłakowo 

została podjęta. 

Uchwała Nr LX/379/2023 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c) poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości, wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie poboru podatków od 

osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

została przyjęta. 

Uchwała Nr LX/380/2023 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

d) emisji obligacji Gminy Miłakowo oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie emisji obligacji Gminy 

Miłakowo oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu została 

przyjęta. 

Uchwała Nr LX/381/2023 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2023-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał o wysokość deficytu i długu na koniec roku 

dla gminy Miłakowo. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – deficyt zmniejszony jest o 971.000 zł tj. 

3.722.336,22 zł. Deficyt jest to różnica pomiędzy dochodami a wydatkami w 

budżecie danego roku. Deficyt może stanowić tylko wydatki majątkowe. 
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Całkowity dług w 2023 r. wyniesie przeszło 18 mln zł. 

/Salę Narad opuściła radna Ewa Stec./ 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2023-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr LX/382/2023 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

f)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2023 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o wysokość udzielonej dotacji z 

KOWR-u na imprezy organizowane w Gminie Miłakowo. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – składanych było kilka wniosków, dlatego 

musi zliczyć wysokość dotacji, przekaże tę informację na następnym spotkaniu. 

/Salę Narad opuścił radny Henryk Kuszpit./ 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2023 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr LX/383/2023 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 



 

8 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji radnych. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LX sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

 

 

 

 


